
Jak se stal z malého mechanika výkonný ředitel 
mezinárodní firmy. 

 
Můj táta, Jiří, narozený v roce 1980, nezačal svůj život zrovna snadno. Už ve třech 
letech musel na dva roky do lázní kvůli zdravotním problémům s nohou, což bylo 
náročné jak pro něj, tak pro jeho rodiče. Přesto se díky odhodlání a houževnatosti 
vypracoval od studenta automechaniky až na výkonného ředitele mezinárodní 
firmy. 
 
Jiří přišel na svět v roce 1980 a už ve třech letech musel strávit dva roky v lázních kvůli 
tomu, že měl pravou nohu o něco kratší. Pro malého kluka to byla náročná doba, 
protože trávil hodně času mimo domov a rodiče ho mohli navštěvovat jen občas. Přesto 
ho tato zkušenost naučila být samostatným a překonávat překážky. Díky zdravotnímu 
omezení se později vyhnul povinné vojenské službě, což mu umožnilo plně se věnovat 
svému snu o studiu a práci v technickém oboru. 
 
Po základní škole nastoupil na automechanickou průmyslovku v Brně a po čtyřech 
letech úspěšně složil maturitu. I když se hned po maturitě pokusil dostat na vysokou 
školu, napoprvé mu to nevyšlo. Rozhodl se, že si dá rok pauzu, aby mohl pracovat a 
zároveň se připravovat na další přijímací zkoušky. Nastoupil do dílny jako pomocný 
mechanik a během roku si udělal i výuční list, který posílil jeho praktické dovednosti. 
 
O rok později se mu podařilo dostat na vysněnou Medlovu vysokou školu v Brně, kde 
začal studovat zemědělskou průmyslovou školu. Jiří využil každé příležitosti k dalšímu 
rozvoji a v posledních letech studia si přivydělával v automyčce. Právě tam se seznámil  
s mužem, který si všiml Jirkovy píle a nadšení, a doporučil ho do rozvíjející se 
mezinárodní strojírenské firmy. Jirka začínal jako řidič, ale díky své pracovitosti a 
preciznosti brzy získal respekt nadřízených a nové příležitosti. 
 
Po několika letech se vypracoval na pozici ředitele jedné z poboček firmy v zahraničí. Po 
šesti letech se vrátil zpět do České republiky, kde byl jmenován jedním z čtyř výkonných 
ředitelů firmy, která dnes obchoduje s východní Evropou a specializuje se na 
strojírenské produkty. Jiří si během své kariéry osvojil vše, od základů až po náročná 
rozhodnutí na nejvyšších pozicích. 
 
Dnes je nejen jedním z ředitelů mezinárodní firmy ale je také vlastníkem svých vlastních 
firem zaměřených na doplňky zemědělské techniky jako jsou vlečky, pluhy apod. Když 
vzpomíná na svou cestu, říká, že mu každá překážka přinesla cennou lekci. Uvědomuje 
si, že každý krok a každé úsilí ho přiblížilo jeho cíli, a váží si všech zkušeností, které na 
této cestě získal. 



 
 


